

Land Acknowledgement

Carl Orff Canada respectfully acknowledges the traditional, ancestral, and unceded territories in which we gather nationally, all treaties and nations in all provinces and territories from the Lekwungen and Coast Salish peoples of the West, to the Métis and Inuit, and to the Wolastoqiyik and Mi'kmaq peoples of the East.

Carl Orff Canada acknowledges that Indigenous Peoples are the traditional guardians of this land that we call Canada where we live, work, and play.



Carl Orff Canada reconnaît respectueusement les territoires traditionnels, ancestraux et non cédés dans lesquels nous nous rassemblons au niveau national de même que tous les traités et les nations de toutes les provinces et territoires, allant des Lekwungen et des Salish du littoral de l'Ouest, des Métis et Inuits, jusqu'aux Wolastoqiyik et aux Mi'kmaq de l'Est.

Carl Orff Canada reconnaît que les peuples autochtones sont les gardiens traditionnels de cette terre que nous appelons le Canada, où nous vivons, travaillons et jouons.